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Bestyrelsesmøde 1/2017 

Referat  
3/1 2017 kl. 20-21.15 – Skype  

 

Deltagere  

Karsten Munkvad (KM), Torben Dan Pedersen (TDP), Søren Munch (SM), Svend Lykkemark 
Christensen (SLC), Birthe Steenberg (BS), Jakob Larsen (JAL), Kirse Ellegaard (SKE)  

Afbud: Henning Blok Madsen (HBM), Niels Kim Hjorth (NKH) 

 

1.  Stratetiske spor -  drøftelse af FU’s udsendte oplæg 
Et	udkast	på	baggrund	af	hhv.	FU’s	oplæg	fra	20/12	’DAF	Strategiske	spor	–	udkast:	version	1’	og	
nærværende	bestyrelsesmøde	skal	sendes	som	oplæg	til	Martin	Borch,	forud	for	DIF	Strategimøde	3	
den	18/1.		
Kommentarer:		
Flere	af	nøgleordene	fra	SUMO-analysen	samt	fra	årsmødet	–	bl.a.	klubudvikling	går	igen	i	flere	af	
sporene.	Det	er	væsentligt,	at	der	er	mulighed	for	at	arbejde	på	tværs	af	de	strategiske	spor.		
’Vi	gør	det	endnu	bedre’	

1) Skole	OL	=	Atletik	som	idræt	der	er	naturligt	integreret	i	skolerne	
2) Elite	=	Vi	skal	som	minimum	kunne	sammenligne	vores	eliteniveau	med	tilsvarende	lande	
3) BDFL	=	Flere	løbere	og	flere	i	foreninger	
4) Atletik	som	landsdækkende	idræt	

Underpunktet	’Atletik	i	M/L’:	Hermed	forstås	en	reetablering	af	atletikken	via	M/L	miljøer.	
5) Vi	bringer	vores	værdier	og	resultater	i	spil	i	alle	relevante	sammenhænge	og	bringer	viden	

tilbage	
6) En	stabil	udviklende	økonomi	med	plads	til	investeringer		

Opmærksomhed	bør	også	rettes	mod	forbundets	cash	flow,	likviditet,	samt	frie	midler	til	
bl.a.	administrative	ressourcer.		

	
Er	vi	tydelige	nok	ift.	at	matche	DIF’s	politiske	program	–	særligt	vores	samfundsmæssige	rolle?	Kan	
vi	–	i	DAF	mission	–	eksplicitere,	at	vi	har	ambitioner	om	at	spille	en	betydende	rolle	i	
samfundsmæssige	forhold,	som	folkesundhed?		
	
Deadline	for	yderligere	kommentarer	fra	bestyrelsen	efter	mødet	her	er	mandag	den	9/1	kl.	12		
SKE	sender	udkast	til	MB	11/1		
	



	
	

	

Dansk Atletik Forbund 
Idrættens Hus, Brøndby stadion 20, 2605 Brøndby 

daf@dansk-atletik.dk +45 4326 2308 

 2 	

2. klubinvolvering i  Strategiplansproces: Klubkonference? form – 
indhold 
Da	der	ikke	var	plads	på	SDU	22/4	til	klubkonference	genoptog	bestyrelsen	drøftelsen	potentialet	for	
en	central	konference	som	bestyrelsen	ved	årsmødet	har	stillet	i	udsigt,	samt	evt.	andre	muligheder	
for	involvering	af	klubber	i	processen	til	udarbejdelse	af	ny	Strategiplan.		
Endelig	beslutning	for	form	og	indhold	udskydes	til	bestyrelsesmøde	18/1.		
Jf.	forrige	bestyrelsesmøde	påtager	SM	og	BS	sig,	på	baggrund	af	de	drøftede	forslag	til	
fysiske/virtuelle	møder	mm,	at	lave	et	oplæg	til	klubinvolvering.			
Deadline:	Forud	for	bestyrelsesmøde	18/1			
	

3. ’Hjortens’ legatansøgning 
Tidligere	på	dagen	den	3/1	har	BS,	Niels	Chr.	Bendixen	og	Piotr	Haczek	behandlet	de	modtagne	
ansøgninger	til	Hørsholm	Atletik	og	Motion	’Hjortens’	donation	på	i	alt	500tkr.,	der	skal	uddeles	som	
legater	på	50tkr.	hvert	år	i	10	år.	Under	behandlingen	fremkom	to	problematikker:		
1)	I	DAF’s	annoncering	af	Hjortens	legat	var	kriterierne	ikke	meget	tydeligt	beskrevet,	bl.a.	at	der	kun	
kan	medtages	sjællandske	ansøgere.		
2)	Der	var	ansøgninger	fra	hhv.	Holte	Atletik	og	Helsingør	IF,	hvor	hhv.	NCB	og	BS	er	fra.		
En	mulighed	der	blev	drøftet	ifm.	behandlingen	var,	at	der	ingen	midler	uddeles	i	2017,	men	så	
100tkr.	i	2018.		
BS	laver	et	forslag	til	løsningsforslag	på	ovennævnte	problematikker.		
Deadline:	11/1	(forud	for	bestyrelsesmøde	18/1)		
	
	
4/1	2017	/SKE	
	


